



BOSCH

Invented for life

無線吸塵新概念，
靈活清潔更輕鬆。

Cordless and flexible for
the ultimate convenience.



鋰離子電池技術

Li-Ion

Battery Technology

長達 **45** 分鐘*

Up to **45** Min.*

* BBHL22140的操作時間按所選的速度而定。

The operation time of BBHL22140 depending on the speed setting selected.

Ready'y Lithium

超持久鋰離子電池， 高效又安全。

Long runtime Li-Ion batteries
that are safe to use.

高效的鋰離子電池的三重電池保護令電量更強效更持久耐用，可避免電池過熱、過度充電及放電等問題出現。

Our Li-Ion batteries are safe to use and last longer due to an electronic 3-step protection system that prevents overheating, overcharging and deep discharge.



過熱

Overheating



過度充電

Overcharging



放電

Deep discharge

21.6V[#]
鋰離子電池技術
Li-Ion
Battery Technology

長達
Up to **45** 分鐘^{*}
Min.^{*}



[#] 另有18V，16V MAX及14.4V選擇。

Other options: 18V, 16V MAX and 14.4V.

^{*} BBHL22140的操作時間按所選的速度而定。

The operation time of BBHL22140 depending on the speed setting selected.



- **更短時間帶來超卓的清潔性能**
高旋動摩打所產生的強大氣流及高效能電動刷頭，更快捷清潔家居每一個角落[^]。

Better cleaning performance with shorter cleaning time

Its high airflow and motorised brush makes cleaning every corner of your home simple and faster[^].

- **極短的充電時間**
鋰電池只需充電約5小時，讓您可隨時清潔家居。

Faster charging

It requires only approx. 5 hours to charge with Lithium battery, allowing more frequent cleans.

- **更靈活輕巧**
方便清潔家居每個微細角落。

Lighter

It is handy for tight corners and spot cleaning.

[^] 與Ready'y NiMH相比，使用狹縫吸嘴及高效能電動刷頭以低速在地板上吸塵。

As compared to Ready'y NiMH and based on dust pick-up from hard floors with crevice and motorised brush activation on low setting.

先進技術帶來高效吸塵表現。

Improved technologies for an efficient clean.

Readdy'y 讓您隨時隨地可清潔沙發上或者地板上的碎屑，亦可拆下手提吸塵機清潔窄小隙縫，隨手可用，輕鬆清潔。

Readdy'y is always on standby to be used on the sofa or a spill on the floor as either a cordless handstick vacuum cleaner or detachable handheld cleaner for large to small scale daily duties.



清潔更徹底

狹縫吸嘴配件可用於手提吸塵機，方便清潔狹窄的縫隙角落。

Thorough cleaning

The crevice nozzle attachment makes it easier to vacuum in narrow spaces.



操作更舒適

人體工學設計的開關手柄，手持舒適，容易操控。

High levels of comfort

Its carefully balanced design and ergonomically positioned switch fits perfectly in your hand and is easy to manoeuvre.



衛生可靠

集塵箱及海綿過濾器易於取出清洗，讓除塵過程更方便衛生。

Easy to handle and hygienic

The dust container and foam filter are easy to remove and clean – making dust removal a clean and fuss-free process.

靈活輕巧，極緻方便。

Flexible vacuum cleaner for the ultimate convenience.

超薄機身設計，告別電線的煩惱，讓您享受靈活的家居清潔。

A slimline design, without annoying cords and cables, that offers the maximum radius of action and freedom.



超強靈活性

無線設計，靈活的機身讓操作變得更容易，不需移動傢俱，都可徹底清潔家居每個棘手角落。

Maximum flexibility

Flexible nozzle makes manoeuvring easy. Clean the floor and under heavy furniture thoroughly, without moving them around. Reach tricky corners and deeper ends of your home.

直立式擺放

Readdy'y 2合1可在任何地方直立擺放，無須使用充電座及靠牆擺放。

Free standing function

Readdy'y 2-in-1 can stand up by itself anywhere, enabling you to take short rests in between vacuuming.

超薄輕巧設計

超薄機身設計，節省存放空間。

Slimline design

Attractive slimline design that saves space when stored.

2合1無線解決方案。 The solution here is 2-in-1 and cordless.

兩段速度選擇
Two power levels

人體工學設計更容易操控
Ergonomically design fits perfectly

2合1功能
2-in-1 functionality



直立式
Handstick



手提式
Handheld



狹縫吸嘴
Crevice nozzle

三重過濾技術
Treble filters technology



高效能電動滾軸刷頭加強清潔效能
The high power brush cleaner
ensure a thorough cleaning result.



產品規格 Product specifications



	BBHL22140	BBHL21840	BCHF2MX16/ BCHF216S	BBHF214G
機身顏色 Color	深鑽藍 Royal Blue	黑色 Dark Night	石墨色 Tauqe Injection/ 亮藍色 Night Blue	深灰色 Dark Grey
電力 Voltage	21.6V	18V	14.4V (16V MAX ^{**)}	14.4V
電池種類 Battery Cell Type	鋰離子電池 Lithium-Ion Technology			
吸力選擇 Performance	2段吸力 Two power levels			
充電時間 Charging Time	4 - 5小時 4 - 5 Hours			
塵箱容量 Dust Container	0.4公升 0.4L			
可清水洗濾網 Washable Filter	✓			
高效能電動刷頭 Motorised Brush	✓			
可拆式滾軸刷頭 Easy Removable Brush	✓			
配件 Accessory	狹縫吸嘴 Crevice tool		-	
直立式設計 Freestanding	✓			
重量 Weight	2.2公斤 Kg	2.2公斤 Kg	2.4公斤 Kg	2.4公斤 Kg
尺寸(高 x 闊 x 深) Dimensions (H x W x D)	1160 x 265 x 165 毫米 mm			
最長操作時間 Maximum Runtime				
1段速度 Speed 1 Setting	45分鐘 mins	40分鐘 mins	40分鐘 mins	35分鐘 mins
Turbo速度 Turbo Setting	17分鐘 mins	15分鐘 mins	12分鐘 mins	12分鐘 mins

** 特殊電池設計，100%充電後首2分鐘使用時間能提升功率至最高16V。
Smart battery design; power up to 16V in first 2 minutes cleaning after fully charged.

Bosch Galleria

香港中環雪廠街16號西洋會所大廈1樓 (另設入口於都爹利街)
1/F Club Lusitano, 16 Ice House Street, Central, Hong Kong
(side entrance on Duddell Street)

產品熱線 Product Hotline: 2623 7100 (香港 Hong Kong) /
0800 863 (澳門本地專線 Macau local call only)
電郵 E-mail: bosch.hk.showroom@bshg.com

客戶服務中心

Customer Contact Center

香港新界荃灣青山公路388號中染大廈23樓07室
Unit 07, 23/F, CDW Building, 388 Castle Peak Road,
Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong
客戶服務熱線 Customer Care Hotline: 2626 9655

www.bosch-home.com.hk

 www.facebook.com/boschhomeHK

 www.youtube.com/boschhomeHK

本目錄的產品圖像、型號和規格僅供參考，產品實物之顏色或與相片有輕微差異，
本目錄冊如有改動，恕不另行通知。

The product image, models number and specifications used in the catalogue
are for reference only and are subject to change without prior notice.

The colors of actual products may vary from illustrations.

經銷商可為您提供可靠的資訊。

Your dealer will be able to provide you with reliable information.

©2020博西華家用電器有限公司。所有權利保留。本目錄冊所載的全部內容和資料均屬
博西華家用電器有限公司所有，且受版權保護。任何人士如未獲得博西華家用電器有限公司
事先給予書面許可，不得複製、轉載、發放或擅用本目錄冊的任何內容或資料。

香港印刷 [04.2020]

©2020 BSH Home Appliances Limited. All rights reserved. All contents
and information contained in this Catalogue are proprietary to
BSH Home Appliances Limited and are subjected to copyright protection.

Reproduction, republication, redistribution or unauthorized use of
any content or information contained in this Catalogue is expressly prohibited
without the prior written consent of BSH Home Appliances Limited.

Printed in Hong Kong [04.2020]



官方網頁
Official Site



Find us on 



觀看影片
Watch Video